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2021届高三英语一轮复习通关检测卷 

全国卷（二）

本试卷满分120分，考试时间100分钟。

第一部分  阅读理解（共两节，满分40分）

第一节（共15小题；每小题2分，满分30分）

阅读下列短文，从每题所给的四个选项（A、B、C和D）中，选出最佳选项。

A

With over 2.4 million visitors every year, Cinque Terre is one of the most-visited regions in Italy. Cinque Terre is truly special. The five candy-colored fishing villages of Riomaggiore, Manarola, Comiglia, Vemazza, and Monterosso al Mare are built into cliffs over the clean and brightly-shining Ligurian Sea. Whether you’re visiting the region for a few days or a few weeks, these are the experiences you should add to your trip pleasure.

★Take a scenic hike.
It’s easy to visit each of the attractive villages on foot. The most popular hike is the coastal path Sentiero Azzuro. It links all five villages and offers extremely beautiful scenery of the sea, architecture and vineyards(葡萄园). It takes about six hours to go across, with short breaks, but most people are going to stop in the villages for food and swimming.

★Eat seafood in a cone(锥形).
Dessert lovers might think that Italian ice-cream is the best thing to be served in a cone but make room for seafood cones as well. Thanks to its coastal location, Cinque Terre is full of seafood restaurants.

★Get on a boat.
If the weather cooperates, take the time to get out on the water. The villages look very beautiful from a boat. The cheapest and easiest way is to jump on the public ferry from one of the villages to the next, but these boats are often crowded. It’s far more relaxing to take a private cruise, which departs from the docks in Riomaggiore, Manarola, Vemazza, and Monterosso al Mare.

★Take the train.
Cinque Terre’s train system is one of the most scenic in Europe. The high-speed train runs through each of the five villages every 20 minutes or so. And the whole line is directly on the coast, offering lovely views of the Ligurian Sea and rocky cliffs.

1.What is special about the five candy -colored fishing villages?

A.Their special location.
B.Their long history.

C.Their delicious foods.

D.Their friendly villagers.

2.What is the favorite food for the hikers in the five villages?

A.Italian noodles.
B.Italian ice-cream.
C.Italian wines.
D.Seafood cones.

3.What is the best way to enjoy the beautiful scenery and delicious food?

A.Taking a private ferry to the villages.
B.Walking with short breaks on the coast.

C.Taking a scenic hike along the coastal path.
D.Taking the train running through the villages.

B

Making beer on the moon might seem like a pipe dream to many, but for a group of students from the University of California at San Diego, there is a chance to take their research beyond Earth's surface.

The Lab2Moon competition, held by Teamlndus, is offering students the chance to secure a spot on the Teamlndus rocket this year.

Taking craft beer to the next level, the students want to test whether it's possible for yeast(酵母) to work and create beer on the moon However, they believe the experiment is not just a creative concept for astronauts, it's also important for the development of drugs and yeast-containing foods, like bread.

"The idea started out with a few laughs among a group of friends," said Neeki Ashari, a fifth-year bioengineering student at UC San Diego.  "We all appreciate the craft of beer. When we heard that there was an opportunity to design an experiment that would go up on India's moonlander, we thought we could combine our hobby with the competition by focusing on the practicality of yeast in outer space."

The preparation. work for the beer-up to the stage of adding yeast-will all be done on Earth, and rather than separating the fermentation(发酵) and carbonation stages of making beer, the team plans to combine them.

This removes the need to release CO2 accumulated in the process, which may result in cleanliness and safety issues out in space.

If selected, Team Original Gravity will be the first to make beer in outer space, and the fermentation will take place in a vessel no bigger than a soda can

All teams competing for the place will showcase their ideas in Bangalore, India, in March Sadly, you won't be enjoying moon beer in your local craft beer bar' anytime soon, as no samples will be brought back However, this small experiment could provide important data on just how practical it is for us to make and create our own resources on other planets and moons by learning how consumables behave in different environments.

4.How did the students feel when they got the chance to design the experiment?

A.Excited.
B.Nervous.
C.Confident.
D.Casual..

5.What does the underlined word "This" in Paragraph 6 refer to?

A.The mixing of two stages.
B.Adding yeast on Earth

C.The preparation work on Earth
D.Fermentation and carbonation

6.What can we learn about the experiment from the passage?

A.It has been designed based on similar experiments.

B.It,s quite competitive compared with other designs.

C.Its design has already been approved by Teamlndus.

D.Its process was adapted to make it safer and greener.

7.What does the author think of the students' idea?

A.It seems like a pipe dream.
B.It's extremely complicated.

C.It's meaningful and hopeful.
D.It,s creative but impractical.

C

When it comes to making healthy lifestyle changes, which should come first — changing your diet or becoming more physically active?

Previous studies suggested that providing people with too much information about nutrition and physical activity at once tends to be discouraging. That has led to the popularity of advising people to make changes gradually, and set smaller goals.

So the scientists divided 200 inactive participants who were age 45 or older into four groups. One group was instructed about making diet and fitness changes at the same time, the second group was taught about diet changes first, then fitness changes four months later, the third group changed their exercise habits first and made changes in their eating habits four months later, and the final, control group was not instructed about either diet or fitness changes but about how to manage their stress.

The researchers tracked the groups for a full year. Compared to the control group, the three intervention(干预)groups made healthy changes in their diet. Those who changed their fitness habits first significantly increased the amount of exercise they received daily compared to the other groups after four months. However, at the end of the year, the group that changed both diet and exercise at the same time was the only one that met the nationally recommended targets for both exercise and nutrition levels, while those who worked on improving their nutrition first were unable to meet the recommended levels of fitness after a year. The researchers suspect that changes to diet are easier to make than changes to physical activity.

The findings show, however, that pairing diet and exercise changes may help to overcome some of the barriers people face in adding more physical activity into their lives. If folks change diet and exercise orderly, the scientists say, they may end up placing more importance on the first set of behavior changes and feel less pressured to address the second set.

8.The advice mentioned in the second paragraph seemed____.

A.popular
B.dngerous
C.scientific
D.unsatisfactory

9.Which group made progress earlier than other groups in increasing the amount of daily exercise?

A.The first group.

B.The second group.

C.The third group.

D.The control group.

10.The reason why those improving their nutrition first failed to meet the levels of fitness after a year might be that____.

A.they might be very lazy

B.they wouldn’t like to change their behavior

C.it is much harder to change physical activity

D.they might put on weight before changing their physical activity

11.Which of the following does the author probably approve of?

A.Pairing diet and exercise changes.

B.Becoming more physically active first.

C.Changing diet and exercise following a fixed order.

D.Changing diet first and placing more importance on it.

D

Who cares if people think wrongly that the Internet has had more important influences than the washing machine? Why does it matter that people are more impressed by the most recent changes?

It would not matter if these misjudgments were just a matter of people's opinions. However, they have real impacts, as they result in misguided use of scarce resources.

The fascination with the ICT (Information and Communication Technology) revolution, represented by the Internet, has made some rich countries wrongly conclude that making things is so "yesterday" that they should try to live on ideas. This belief in "post-industrial society" has led those countries to neglect their manufacturing sector(制造业) with negative consequences for their economies.

Even more worryingly, the fascination with the Internet by people in rich countries has moved the international community to worry about the "digital divide" between the rich countries and the poor countries. This has led companies and individuals to donate money to developing countries to buy computer equipment and Internet facilities. The question, however, is whether this is what the developing countries need the most. Perhaps giving money for those less fashionable things such as digging wells, extending electricity networks and making more affordable washing machines would have improved people's lives more than giving every child a laptop computer or setting up Internet centres in rural villages, I am not saying that those things are necessarily more important, but many donators have rushed into fancy programmes without carefully assessing the relative long-term costs and benefits of alternative uses of their money.

In yet another example, a fascination with the new has led people to believe that the recent changes in the technologies of communications and transportation are so revolutionary that now we live in a "borderless world". As a result, in the last twenty years or so, many people have come to believe that whatever change is happening today is the result of great technological progress, going against which will be like trying to turn the clock back. Believing in such a world, many governments have put an end to some of the very necessary regulations on cross-border flows of capital, labour and goods, with poor results.

Understanding technological trends is very important for correctly designing economic policies, both at the national and the international levels, and for making the right career choices at the individual level. However, our fascination with the latest, and our under valuation of what has already become common, can, and has, led us in all sorts of wrong directions.

12. Misjudgments on the influences of new technology can lead to __________.

A.a waste of limited resources
B.a slow progress in technology

C.a conflict of public opinions
D.a lack of confidence in technology

13.The example in Paragraph 4 suggests that donators should __________.

A.make their programmes attractive to people
B.take people's essential needs into account

C.ensure that each child gets financial support
D.provide more affordable internet facilities

14.What has led many governments to remove necessary regulations?

A.Neglecting the impacts of technological advances.

B.Ignoring the power of economic development.

C.Believing that the world has become borderless.

D.Over-emphasizing the role of international communication.

15.What can we learn from the passage?

A.People should be encouraged to make more donations.

B.Making right career choices is crucial to personal success.

C.Traditional technology still has a place nowadays.

D.Economic policies should follow technological trends.

第二节（共5小题；每小题2分，满分10分）

根据短文内容，从短文后的选项中选出能填入空白处的最佳选项。选项中有两项为多余选项。

With modern technology, much written communication tends to focus on the keyboard, but handwriting is still a necessary and important skill.  16   Here are some tips for you to improve your handwriting.
Examine Your Handwriting
  17   Look through your writing to decide what makes it difficult to read or what makes it unattractive. Perhaps you write your letters too small. Check on spacing of letters and words, and proper formation of letters. If your letters are small, put more effort into writing larger letters. If certain letters trip you up, practice those letters separately and within words.
Write Correctly
Positioning and technique play a role in how your handwriting looks. Hold the pen between your thumb and first two fingers so that it rests against your fingers. Hold it firmly enough to control the tip but not so hard that it hurts your fingers. Lighter pressure on the paper helps you create smooth lines and focus on your letter formation.  18  
 19      
Letters are formed from several basic strokes(笔划). Practice those strokes separately to get your hand used to forming them. Strokes found in letters include vertical lines, horizontal lines, and circles. Build on those to practice specific letters.
Write for a Purpose
Teach young children handwriting in meaningful contexts. Use that same idea by picking up a pen to write lists and notes by hand instead of typing. Keep a journal daily with slow, correct strokes.    20   These true and sincere writing opportunities make the practice meaningful.
A. Build on Basics.
B. Practice makes perfect
C. Focus on improving your correctness instead of speed
D. Writing at a slower speed also helps you focus on letter formation
E. Put a handwritten letter in the mail to surprise a friend or a relative
F. Handwriting requires your brain, eyes and hands to work together to form letters.
G. Before you can improve your handwriting, you need to know where you’re falling apart.
第二部分  语言知识运用（共两节，满分45分）

第一节（共20小题；每小题1.5分，满分30分）

阅读下面短文,从短文后各题所给的四个选项(A、B、C和D)中,选出可以填入空白处的最佳选项。

Michael rises every morning at 4:00 and walks into his sandwich shop. By 5:50, he's making the rounds of the shelters on Centre Street. He     21     out 200 sandwiches to the homeless before beginning his workday.

20 years ago, when Michael     22     a homeless man named John, he began to help him with effort then. Day after day, he brought John some food and, when it was really cold, a     23     place in his car while he was working .Once he asked John if he wanted to get cleaned up. It was a (an)     24     offer, because Michael thought John would refuse.     25     , John said, "Are you going to wash me?" Michael knew that he was     26     his promise. It was at that moment that Michael      27     to help the homeless.

Michael received no     28     , saying, "I'm not getting media attention. I just want to do some good in my      29     . 

Michael made 200 sandwiches every day in the past 20 years. "I don't simply     30     the sandwiches on a table for them to      31     up. I shake their hands and      32     them a good day. " Once Mayor (市长)Koeh came to make the rounds with him . They     33     the media, and it seemed like it was just the two of them. But of all Michael's     34     , working side by side with the Mayor was not as important as working next to someone else.

A man had     35     from the sandwich takers, and Michael worried about that. He hoped the man had moved on to a more     36     environment. One day, the man came back, greeting Michael and carrying    37     of his own to hand out. He said Michael's daily food, warm handshakes and wishes had given him the      38     he badly needed. After achieving some success, he decided to do the same thing as Michael, The moment needed no     39     . The two men worked silently, side by side, handing out their sandwiches. It was another day on Centre Street, but a day with just a little more     40     .

21.A.sets    
B.gives    
C.picks    
D.finds
22.A.got across    
B.came along    
C.ran after    
D.came across

23.A.entertaining    
B.relaxing    
C.resting    
D.playing
24.A.silly    
B.empty    
C.free    
D.crazy
25.A.Surprisingly    
B.Disappointedly    
C.Fortunately    
D.Thankfully
26.A.tricking    
B.presenting    
C.testing    
D.viewing
27.A.demanded    
B.agreed    
C.pretended    
D.determined
28.A.benefit    
B.sponsorship    
C.information    
D.sympathy
29.A.way    
B.means    
C.method    
D.purpose
30.A.check    
B.match    
C.lay    
D.cover
31.A.make    
B.look    
C.set    
D.pick
32.A.predict    
B.hope    
C.follow    
D.wish
33.A.ignored    
B.blamed    
C.confirmed    
D.handled
34.A.memories    
B.situations    
C.schedules    
D.professions
35.A.escaped    
B.volunteered    
C.disappeared    
D.survived
36.A.competitive    
B.complex    
C.familiar    
D.stable
37.A.money    
B.sandwiches    
C.food    
D.plan
38.A.responsibility    
B.encouragement    
C.permission    
D.achievement
39.A.purpose    
B.relief    
C.dialogue    
D.doubt
40.A.hope    
B.fun    
C.pride    
D.luck

第二节（共10小题;每小题1.5分，满分15分）

阅读下面材料,在空白处填入适当的内容(1个单词)或括号内单词的正确形式。

You may not know the name John Smith Pemberton, but you must know the name of his ___41____ (invent):Coca-Cola.

Pemberton was a US chemist. When he was wounded in the Civil War, lie used medicine to ease the pain and gradually got ____42___ (addict) to it. To light the addiction, he created his own drink by ____43___ (use) leaves of coca and nuts of kola. He named ____44___, “Pemberton's French Wine Coca”. In the same year, the local government passed a ban on alcohol. Pemberton had to change the recipe to remove the alcohol.

In 1886, Pemberton invited Willis Venable to help him perfect his new recipe. They used carbonated water and finally invented a new drink. It had no alcohol ____45___could still ease pain and clear the mind. Pemberton decided to sell it ___46____a drink rather than a medicine. In 1887, Pemberton sold part of the stock of his company to Asa Candler, ____47___later created the Coca-Cola Company.

Nowadays. Coca-Cola has become one of the most popular ____48___ (drink) in the world. The company only offers semi-finished products to partners and won't sell the ____49___(origin) ingredients (成分).Its secret recipe was kept in the Sun Trust Bank in Atlanta for 86 years until the end of 2011. Since then, it ____50___ (keep) in the World of Coca-Cola center in Atlanta.

第三部分  写作（共两节，满分35分）

第一节  短文改错（共10小题；每小题1分，满分10分）

文中共有10处语言错误,每句中最多有两处,每处错误仅涉及一个单词的增加、删除或修改。

增加:在缺词处加一个漏字符号(∧),并在其下面写出该加的词。

删除:把多余的词用斜线(\)划掉。

修改:在错的词下划一横线,并在该词下面写出修改后的词。

注意:

1.每处错误及其修改均限一词。

2.只允许修改10处,多者(从第11处起)不计分。

    My brother teaches me how to ride a bike last month. I went to a nearby park together when he told me the skill patiently. Several days later, I finally succeeded in fully mastering of the skill. In fact, bike riding has advantage. First, my home is not far away from the school and it is so convenience for me to go to school by bike. Beside, bike riding is good exercise. By ride a bike to and from school, I have a chance of getting enough exercise every day. At last, it is also undoubtedly wise choice for our environment because riding bikes reduce air pollution.

第二节  书面表达（满分25分）

假如你是李华,高中生活即将结束,你的英国笔友 Tom 写信给你,想了解你高中时期一次难忘的经历, 请你给他写一封回信,要点如下:

1. 描写一次难忘的经历;

2. 谈谈这次经历对你的影响。

注意:

1.词数 100 左右;

2. 文中不可出现有关个人的真实信息。

Dear Tom,

________________________________________________________________________________

________________________________________________________________________________

________________________________________________________________________________


答案以及解析

第一部分  阅读理解

第一节

A

答案：1.A; 2.D; 3.C
解析：1.题干的意思是:五个糖果色的渔村有什么特别的?根据文中“The five candy-colored fishing villages of Riomaggiore, Manarola, Comiglia, Vemazza, and Monterosso al Mare are built into cliffs over the clean and brightly-shining Ligurian Sea”意思是:里奥马焦雷、马纳罗拉、科米格利亚、维马扎和蒙特罗索阿尔马五个糖果色的渔村建在利古里亚海干净明亮的悬崖上。结合选项,A意思是它们特别的地理位置;B意思是它们悠久的历史;C意思是它们美味的食物;D意思是它们友好的村民。因此答案为A。
2.题干的意思是:徒步旅行者在五个村庄里最喜欢吃什么?根据文中“Dessert lovers might think that Italian ice-cream is the best thing to be served in a cone but make room for seafood cones as well”意思是:甜点爱好者可能认为意大利冰激凌是最好的锥形食物,但也要给锥形海鲜食物留出空间。因此我们知道,锥形海鲜食物是徒步旅行者最喜欢的,因此结合选项,A意思是意大利面;B意思是意大利冰淇淋;C意思是意大利红酒;D意思是锥形海鲜食物。因此答案为D。
3.题干的意思是:享受美景和美食的最好方法是什么?根据文中“The most popular hike is the coastal path Sentiero Azzuro. It links all five villages and offers extremely beautiful scenery of the sea”意思是:最受欢迎的徒步旅行是海滨小径Sentiero Azzuro。它连接了所有五个村庄,并提供了极其美丽的海景。因此结合选项,A意思是乘私人渡轮去村庄;B意思是在海岸上短暂休息散步;C意思是沿着海滨小径徒步旅行;D意思是乘火车穿过村庄。因此答案为C。

B

答案：4.A; 5.A; 6.D; 7.C
解析：4.细节理解题.根据第四段"The idea started out with a few laughs among a group of friends," said Neeki Ashari, a fifth-year bioengineering student at UC San Diego.  "We all appreciate the craft of beer When we heard that there was an opportunity to design an experiment that would go up on India这个想法一开始是在一群朋友中间笑了一下,"加州大学圣地亚哥分校五年级生物工程学学生Neeki Ashari说,"当我们听说有机会设计一个实验的时候,我们都很欣赏啤酒工艺.可知学生们很激动,故选A.
5.代词指代.根据第五段和六段and rather than separating the fermentation(发酵) and carbonation stages of making beer, the team plans to combine them. This removes the need to release CO2 accumulated in the process, which may result in cleanliness and safety issues out in space.为啤酒添加酵母而做的准备工作都将在地球上完成,而不是将啤酒的发酵阶段和碳化阶段分开,团队计划将它们结合起来.这就消除了释放过程中积累的二氧化碳的必要性,这可能导致太空中的清洁和安全问题.可知指代的是两阶段的混合,故选A.
6.推理判断题.根据第六段This removes the need to release CO2 accumulated in the process, which may result in cleanliness and safety issues out in space.这就消除了释放过程中积累的二氧化碳的必要性,这可能导致太空中的清洁和安全问题.可知它的工艺经过了调整,使之更安全、更环保,故选D.
7.推理判断题.根据最后一段However , this small experiment could provide important data on just how practical it is for us to make and create our own resources on other planets and moons by learning how consumables(消费品) behave in different environments.然而,这个小实验可以提供重要的数据,说明我们如何在其他行星和卫星上制作和创建自己的资源,方法是学习如何在不同的环境中表现出耗材(单位)的行为.可知作者认为学生的这个想法是有意义并且可期待的,故选C.

C

答案：8.D; 9.C;10.C; 11.A
解析：8.细节理解题。由第二段中的“…tends to discourage...new changes can also use up energy and motivation, and lead to a drop in compliance over time”可知,这些建议都有弊端,所以不能令人满意。
9.推理判断题。由第四段中的Those that changed their fitness habits first significantly increased the amount of exercise they received daily compared to the other groups after four months.可知,这部分人在运动方面最先取得进步,对应的是第三组(见第三段)。
10.推理判断题。由第四段中的The researchers suspect that changes to diet are easier to make than changes to physical activity可推知,一开始先进行节食训练的小组一年后在运动方面还不达标,可能原因是,运动比节食改变起来更费劲。其他选项妄加揣测。
11.细节理解题。由末段首句的“pairing diet and exercise changes may help to overcome some of the barriers people face in adding more physical activity into their lives”可知答案。

D

答案：12.A; 13.B; 14.C; 15.C
解析：12.细节理解题。根据第二段However, they have real impacts, as they result in misguided use of scarce resources. 可知,对信息技术的错误判断会导致有限资源的错误使用,也就是资源的浪费,故选A。
13.推理判断题。根据第四段Perhaps giving money for those less fashionable things such as digging wells, extending electricity networks and making more affordable washing machines would have improved people's lives more than giving every child a laptop computer or setting up Internet centres in rural villages, I am not saying that those things are necessarily more important, but many donators have rushed into fancy programmes without carefully assessing the relative long-term costs and benefits of alternative uses of their money.可知,与其给那些贫困地区孩子笔记本电脑或者建网络中心,还不如给钱打井,铺电网或者生产他们买得起的洗衣机,这些东西更能改善他们的生活。作者不是说这些东西一定更重要,但是很多捐赠者没有仔细考虑捐赠的东西的长期成本,因此作者建议捐赠者要考虑接受捐赠的人的实际情况,而不是一味地追求信息化,故选B。
14.推理判断题。根据第五段In yet another example, a fascination with the new has led people to believe that the recent changes in the technologies of communications and transportation are so revolutionary that now we live in a "borderless world". 以及Believing in such a world, many governments have put an end to some of the very necessary regulations on cross-border flows of capital, labour and goods, with poor results.可知,对新东西的迷恋让人们认为如今通讯技术和交通的变革让我们生活在一个无国界的世界。正是认为我们生活在这样一个世界,很多政府取消了关于跨国界的资本、劳动力以及商品流动的法律法规,故选C。
15.推理判断题。根据第三段The fascination with the ICT(Information and Communication Technology) revolution, represented by the Internet, has made some rich countries wrongly conclude that making things is so "yesterday" that they should try to live on ideas. This belief in "post-industrial society" has led those countries to neglect their manufacturing sector(制造业) with negative consequences for their economies.可知,对互联网呈现的通讯技术变革的迷恋让很多富裕国家做出一个错误的结论,制造产品已经过时了,他们应该靠创意生活,因而忽略了制造业,从而对经济造成不利影响,故可知,传统的技术依然有它的地位,不能新兴的信息技术取代,故选C。

第二节

答案：16-20 FGDAE

解析：16. 【答案】F【解析】根据后文Here are some tips for you to improve your handwriting.(下面是让你提高书写的一些建议)可知,前文是在强调书写的特点及难度,F项:书写需要你的脑、眼、手配合来写出每个文字。故选:F。

17. 【答案】G【解析】

根据该段小标题Examine your handwriting(检查你的书写)及后文what makes it difficult to read or what makes it unattractive(是什么让它很难阅读,什么让它很不吸引人)可知,在书写前要检查自己的书写情况才能知道哪里需要提高。G项:在你开始提高书写之前,你需要知道你哪里写的糟糕。故选:G。

18. 【答案】D【解析】根据前文Lighter pressure on the paper helps you create smooth lines and focus on your letter formation.(纸上更轻的压力能帮助你创造顺滑的线条,专注文字的形成),可知后文强调如何更好地写出这种字,D项 慢点写能帮助专注于文字的形成。故选:D。

19. 【答案】A【解析】根据首句Letters are formed several basic strokes.(文字是由几个基本笔画构成的),以及后文具体写如何练习基本笔画 可知,该段大意为打好基础。A项:打好基础。故选:A。

20. 【答案】E【解析】根据该段首句Teach young children handwriting in meaningful contexts(教小孩子们在有意义的情景中写字) 以及全文大意,可知该句填的是书写在生活中的应用场景。E. 把一张手写信放进邮件,给朋友或亲戚一个惊喜;B. 熟能生巧;C. 专注于提高准确性而不是速度。BC均不符合文意,故不选。故选:E。

第二部分  语言知识运用
第一节

答案：21.B; 22.D; 23.C; 24.B; 25.A; 26.C; 27.D; 28.B; 29.A; 30.C; 31.D; 32.D; 33.A; 34.A; 35.C; 36.D; 37.B; 38.B; 39.C; 40.A
解析：21.考查动词短语辨析及语境理解.句意:他在上班之前给无家可归之人分发200个三明治. A.pick out 挑选;B.set out 出发,启程;C.give out 分发,耗尽,发表;D.find out 弄清楚,查明.结合句意及语境,故正确答案为B.
22.考查介词短语及语境理解.句意:那时起我就努力帮助他.根据后文"Day after day, he brought John some food and, when it was really (3), a resting place in his car while he worked…"来看,Michael是在努力帮助他.with effort 努力地,故正确答案为D.
23.考查形容词辨析及语境理解.句意:当天气很冷的时候,在Michael上班期间他就把Michael的车当作休息的地方.A. entertaining娱乐;B. relaxing放松;C. resting休息;D. playing玩.故正确答案为C.
24.考查形容词辨析及语境理解.句意:这是一个徒劳的提议,因为Michael认为John会拒绝.A.silly 愚蠢的,没头脑的;B.empty 空的,无意义的,徒劳的;C.crazy 疯狂的,着迷的;D.free 自由的,免费的,空闲的.结合后文because Michael thought John would refuses可知,Michael认为这样的提议是徒劳的,没有意义的,故正确答案为B.
25.考查副词辨析及语境理解.句意:令人意外的是,他说"你打算给我洗吗?"A.surprisingly 令人吃惊的是;B.disappointedly 失望地的是;C.fortunately 幸运的是;D.thankfully 感激地是,庆幸地的是,幸亏.结合语境,Michael听到John这么一问感觉很惊讶,故正确答案为A.
26.考查名词辨析及语境理解.句意:Michael知道John是在考验我的承诺.A. tricking欺骗;B. presenting呈现;C. testing测试;D. viewing观看.结合句意及语境,故正确答案为C.
27.考查动词辨析及语境理解.句意:就在那时Michael决心帮助无家可归的人.A.demand 要求,命令;B.agre 同意,赞成;C.pretend 假装;D.determine 决定,决定,determine to do…意为"决心做……,决定做……".结合句意及语境,故正确答案为D.
28.考查名词辨析及语境理解.句意:他没有收到任何赞助,并且说到"他并不想得到大家的关注".A.benefit 好处,利益;B.attention 注意(力),关注;C.sympathy 同情,怜悯;D.information 消息,信息.结合后文I just want to do some good in my way及语境,故正确答案为B.
29.考查名词辨析及语境理解.句意:我只想以我的方式做一些好事.A. way方式; B. means意味着;C. method方法;D. purpose目的.in one's way固定短语.故正确答案为A.
30.考查动词辨析及语境理解.句意:我不只是把三明治放在桌子上让这些无家可归的人拿.A.check 检测,核对,核查;B.lay 放置,下蛋,产卵,lay …on…把……放在……上;C.match 匹配,搭配;D.cover 覆盖,走完(路途),报告,包含.结合句意及搭配,故正确答案为C.
31.考查动词辨析及语境理解.句意:我不只是把三明治放在桌子上让这些无家可归的人拿.A. make制作;B. look看;C. set设置;D. pick拿.结合句意及搭配,故正确答案为D.
32.考查动词辨析及语境理解.句意:我和他们握手并且祝愿他们有美好的一天.A. predict预测;B. hope希望;C. follow跟随;D.wish 祝愿,希望,wish sb sth. 希望某人(怎样).结合句意及语境,故正确答案为D.
33.考查动词辨析及语境理解.句意:他们没有理睬媒体,并且好像就只有他们两个一样.A.ignore 置之不理,不理,忽视;B.blame 责备,指责;C.confirm 确认,证实;D.handle 处理,应付.结合后面的it seemed like it was just the two of them可知,他与市长并没有理睬媒体,专心做他们的事.故正确答案为A.
34.考查名词辨析及语境理解.句意:在Michael的所有记忆中,与市长肩并肩工作与其他人一起工作一样没有那么重要.A. memories记忆;B. situations 情况,处境;B.memory 记忆(力),回忆;C.schedule 计划表,时间表,日程表,安排;D.profession (需要高等教育和训练的)专业,行业,同行.在Michael心中与市长或其他人一起做事是一样的感觉,没有什么特别的,即在Michael这么多年做"好事"的记忆中.故正确答案为A.
35.考查动词辨析及语境理解.句意:有个男的已经在三明治接受者中消失了,Michael时而会想到他.A.escape 逃避,摆脱,逃走;B.volunteer 志愿做,主动说出;C.disappear 消失;D.survive 从……幸存下来,活下来.结合后文及句意,这个男人是已经没有再拿三明治吃了,所以已经从"接受者"队伍中消失了,故正确答案为C.
36.考查形容词辨析及语境理解.句意:他希望这个男的已经迁到了更加稳定的环境.A.competitive 竞争的,有竞争力的;B.complex 复杂的;C.familiar 熟悉的;D.stable 稳定的,牢固的.结合语境可知,对于这些无家可归的人来说更好的环境就是能有个稳定的家或环境,所以Michael就是希望他能有个稳定的环境.故正确答案为D.
37.考查动词辨析及语境理解.句意:有一天,这个男的回来了,问候了Michael并且带着自己的三明治也分发.A. money钱;B. sandwiches三明治;C. food食物;D. plan计划.结合句意及语境可知,这个男的是拿着自己的三明治来的.故正确答案为B.
38.考查名词辨析及语境理解.句意:他说Michael每天的食物及温暖的握手和祝愿正是他特别希望的鼓励.A.responsibility 责任;B.permission 允许,许可;C.encouragement 鼓励,鼓舞;D.achievement 成就,成绩.结合句意及语境,food、warm handshakes和wishes对这个男的来说都是鼓励.故正确答案为B.
39.考查名词辨析及语境理解.句意:这个时刻不需要对话.A.purpose 目的;B.dialogue 对话,对白;C.relief 缓解,宽慰;D.doubt 怀疑.结合后文The two men worked silently, side by side, handing out their sandwiches可知,他们只是在安静在分发着三明治,所以他们内心都彼此懂,不需要对话.故正确答案为C.
40.考查名词辨析及语境理解.句意:这只是市区的又一天,但不同的是它多了一点希望.结合语境可知,这个男的加入,让Michael看到了更多的希望,让那些无家可归的人有了更多的希望.故正确答案为A.

第二节

答案：
41. invention 42. addicted 43. using 44. it 45. but 46. as 47. who 48. drinks 49. original 50. has been kept
解析： 

41. invention. 考查名词,根据his可知填写名词,他的发明,故填invention.

42. addicted. 考查形容词,get addicted to sth:对某事上瘾,故填addicted.

43. using. 考查非谓语,根据by可知填写动名词,故填using.

44. it. 考查代词,指代前面的drink,故填it.

45. but. 考查连词,表示转折,但是仍然能够减轻痛苦,故填but.

46. as. 考查连词,作为饮料来销售,故填as.

47. who. 考查连词,先行词是Asa Candler,在定语从句中做主语,引导非限定性定语从句,故填who.

48. drinks. 考查名词,根据one of可知填写名词复数,故填drinks.

49. original. 考查形容词,修饰名词,最初的成分,故填original.

50. has been kept. 考查时态,根据since可知使用现在完成时,被保存,故填has been kept.

第三部分  写作

第一节  短文改错

答案：

My brother 
[image: image1.wmf]teaches

taught

 me how to ride a bike last month. 
[image: image2.wmf]I

We

 went to a nearby park together 
[image: image3.wmf]when

where

 he told me the skill patiently. Several days later, I finally succeeded in fully mastering 
[image: image4.wmf]of

 the skill. In fact, bike riding has
[image: image5.wmf]advantage

advantages

. First, my home is not far away from the school and it is so 
[image: image6.wmf]convenience

convenient

 for me to go to school by bike. 
[image: image7.wmf]Beside

Besides

, bike riding is good exercise. By 
[image: image8.wmf]ride

riding

 a bike to and from school, I have a chance of getting enough exercise every day. At last, it is also 
[image: image9.wmf]µ

an

 undoubtedly wise choice for our environment because riding bikes 
[image: image10.wmf]reduce

reduces

 air pollution.
解析：

第一处..teaches改为taught。时态错误。本句谈的是在上个月发生的事情，应用一般过去时。

第二处：I改为We。代词错误。根据语境以及下文中的"together" "he told me the skill patiently"等信息可知，此处应为“我们（我和我哥哥）一起去附近的公园”。

第三处：when改为where。关系词错误。此处的关系词引导定语从句，先行词为park，关系词在从句中作地点状语，故用where，表示"在那里他耐心地告知我技巧"。

第四处：删除mastering后的of。介词多用。此处master是及物动词，后面的of多余。

第五处：advantage改为advantages。名词单复数错误。advantage在此处表示"优点，好处"，且下文列举了不止一种好处，故用复数形式。

第六处convenience改为convenient。考查形容词。根据前面的is和so可知，此处应用形容词。

第七处：Beside改为Besides。副词错误。beside是介词，作"在......旁边"解(相当于next to)。besides是副词，作"此外，而且"解,通常置于句首。根据语境可知，此处要用副词Besides。

第八处：ride改为riding。非谓语动词错误。ride位于介词By之后， 应用动名词形式。

第九处：在undoubtedly前加an。冠词漏用。此处choice是可数名词， 且根据语境可知，此处表示"一个毋庸置疑的明智选择"，故用不定冠词表泛指，且undoubtedly的发音以元音音素开头，故用an。 

第十处：reduce改为reduces。主谓一致错误。riding bikes是动名词短语作主语，谓语要用第三人称单数。

第二节  书面表达

答案： 

Dear Tom,

Nice to hear from you. Knowing from your last letter that you are curious about one of my unforgettable experiences in high school, I am writing to share one with you.

When I was in Senior II, I got a chance to study in your country -- the UK for three months as an exchange student. What impressed me most was the various activities in and after class. We had group discussions and played games with classmates to enjoy the cultural diversity. I developed a deep friendship with many UK students from varied backgrounds, which helped me understand the country better. Through the three months’ study, not only did I get to know the cultural differences, but I also learned how to co-operate with others.

Looking forward to your early reply and sharing your unforgettable experience.

Yours,

Li Hua

解析： 

本篇书面表达属于应用文,根据要求给你的笔友写一封回信,介绍你高中时期的一次难忘的经历。

第一步:应用文表达,开头结尾给出,注意格式规范,根据提示,介绍高中难忘经历,应使用一般过去时。

第二步:根据提纲依次写出:难忘的经历,对经历的感想,文中的重点词组运用得体,如get a chance to, play games with, develop a deep friendship with等等。

第三步:连词成文,结构衔接得体,过渡词恰当运用,如not only…but also。
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